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Abstract (en)
The fastening assembly consists of a side retaining clip (2) with an anchoring element for the boot (3) and a rear thrust member (5) which is shaped
to form an inlet (24) for the boot on the opposite side to the retaining clip, so that the boot is engaged or removed by a sideways movement of the
foot. The rear thrust member comprises a shell (10) connected to a base (12) by an arm (11). The arm and base are situated on the same side as
the retaining clip, and the base is joined to the snowboard (4). The shell and arm are made in one piece, designed to limit the rearward movement of
the lower leg, and the arm is adjustable relative to the base by a pivot and a screw mechanism (17, 19).

Abstract (fr)
Ensemble de retenue (1) d'une chaussure (3) sur une planche de glisse (4) destinée à la pratique du surf sur neige. L'ensemble (1) comprend un
dispositif latéral de retenue (2) de la chaussure (3) et un élément d'appui arrière (5), le dispositif latéral de retenue (2) comprenant un organe latéral
de retenue (9) et un moyen d'ancrage (8) de la chaussure (3) pour retenir la chaussure (3) sur la planche (4). L'ensemble (1) est caractérisé en ce
que l'élément d'appui arrière (5) délimite un passage (24) pour la chaussure (3) du côté de l'ensemble (1) opposé au côté où est situé le dispositif
latéral de retenue (2), de façon que la chaussure (3) se déplace dans un sens d'approche ou d'éloignement de l'organe de retenue (9) en passant
par le passage (24) de l'élément d'appui arrière (5). <IMAGE>
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